



THE S

有害物质过程管理体系证书

证书号: 28522HSPM10001R0M

兹证明

金华市创捷电子有限公司

(统一社会信用代码: 91330701736894895Y)

注册地址: 浙江省金华市婺城区仙华南街 777号

邮编: 321000

经营地址: 浙江省金华市婺城区仙华南街 777号

邮编: 321000

有害物质过程管理体系符合标准:

IECQ QC 080000:2017

通过认证范围如下:

石英晶体谐振器的设计和制造涉及的有害物质过程管理活动

发证日期: 2022年04月12日

有效期: 2025年04月11日

获证组织在证书有效期内需按期接受监督审核,监督审核通过后将监审合格标识粘贴证书指定位置,此证书方为有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官网(www.cnca.gov.cn)上查询。



监督合格 标识粘贴处

应在 2023 年 03 月 26 日 前通过监审



应在 2024 年 03 月 26 日 前通过监审



浙江盛标检测认证有限公司

地址: 浙江省杭州市西湖区文一西路 75 号 1 号楼四层 416 室

网址: www.isozsc.com 电话: 0571-87006736 邮编: 310000







HSPM SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No.: 28522HSPM10001ROM

This is to certify that the system of **Troq Electronic Co., Ltd.**

(Unified social credit code:91330701736894895Y)
No.777 Xianhua South Street, Jinhua, Zhejiang, China
The People's Republic of China, ZIP:321000
is in conformity with

IECQ QC 080000:2017

This certificate is valid to the following products/service:

Hazardous substance process management activities about the design and manufacture of quartz crystal units

Date of issue: 2022-04-12

Date of expiry: 2025-04-11

That certificate will not remain valid only if the certified organization accepts at least one surveillance audit annually within the validity period of the certificate in which the surveillance audit conforming mark is in the designated position. Please visit www.cnca.gov.cn for this certificate's validity status.









Must pass the surveillance

audit before 2023-03-26

audit before 2024-03-26

Zhejiang Shengbiao Testing Certification Co., Ltd.

Address: Room 416,Building 1,No.75 Wenyi West Road,Xihu District,Hangzhou,Zhejiang,China http://www.isozsc.com Tel: 0571-87006736 ZIP:310000